
Protokoll fiirt vid stvrelsemöte fiir Hasa-Brunnsvikens vänner 1413-02

Nrirvarande: tars Sundströntr Ella Öström, Hugo Grimlun{ Torbjörn Hohnberg, Jatr Seger,

Michael Arthursson, Marianne Lundberg

§1) Mötet öppnades av Lars.

§2) Dagordningen godkiindes.

§3) Förra protokollet gicks igenom och godkändes. Det ska dock justeras av Peter

§4) Planiirenden. remisser.rapporter:
Frösundavik: Lars redogjorde ftjr de senast turerna rörande Solna stads plan lor Frösundavik.

Miljödepartcmentet har skiekat den vidare på remiss till bland annat Boverket.
Norra Frösunda: Länsstyrelsen har godkiint Solnas plan for området. Detta kommer att

överklagas till regeringer av dem som har besvåirsrätt.
De avdammade planerna ftir motorvägar kring Stockholm 1är bli envalfräga.
Naturskyddsfiireningen, E[iE, Fältbiologerna m fl vill blåsa Iiv i organisationen "IJr led åir

tiden'. Stlrelsen besiöt att fiireningen ska stödja denna om den uppstår igen.

Norra stationsområdet: Några från styrelsen har varit på Stadsbyggnadskontoret och ffitt en

presentation av planerna ftir Nora stationsområdet av arkitekt Wolodarski. Norrtull är dock
fortårande ostuderad. Jåirnvägen finns kvar i alla ftrslag till nydaning av området.

§5) Ekonomisk rapport:
Hugo presenterade balansråikningen. Allt materialhar skickats till revisorn.

§ 6) Pro gramverksamhoten:
18/4: Peter presenterar den nya boken om hanteringen av NSP-lagen.
I3l5: årsmöto
916:Hagadagen. Hans 

'Waldenström 
har kontakt med DN.

Erfarenheterna &an ftirra året visar att vi måste ha tydligare affisehering i parken oeh i dess

mirhet. Beslöts att Marianne tar kontakt med Hans och ber honomkolla om DN kan hjälpa oss

ta fram stora banderoller (4mXca 30 em) med ftireningens nalnn oeh Iogotyp på samt

"Hagadagen" med FIBV:s, Djurgårdsftirvaltningens och DN:s logotyper på. Marianne hör

också med om dgras kontakter i tryekeribransehen.
Vad gäller eventuellt komma och berätta om skydd

av
,li

tätortsnära Vetika til1 fiir besked från departementet.

§7) Informationsverksamheten: hemsidan. Hägabladet. brosehyren:

Styrelsen konstaterade att tryckf;irgen på broschyren inte överensstämde med den tidigare

avisorade samt att fiirgon varierade &ån brosehyr till brosehlt. Ett korrekturfel på

inbetalningskortet som rättats av Torbjörn ftire det slutliga godkännandet av tryckning hade

heller inte tagits bort.
Styrelsen beslöt att ftireningen ska kräva reduktion av tryckkostnaden av tryckeriet. Jan fick

i uppdrag att efter diskussion med Lars ta kontakt med tryckeriet om detta.

Denna punkt fi)rklarades genast justerad.

Hagabladet planeras utkomma v 15. Torbjörn frreslog att vi träffas hemma hos honom efter

tryckningen och leveransen for att kuverteringen ska gå snabbt. Det iir också effektivt då
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Torbjörn har broschyrerna hemma hos sig oeh de ska också i kuverten. Beslöts att Ella tar

kontakt med Sverker som meddelar tryckaren att tidningarna ska levereras till Torbjörn'

§8) Öwiea åågor:
tätUereaningås sammankallande Greger Carpelan vill veta om någon av oss vill avgå'

Anneli har aviserat att hon vill Iiimna styrelsen Beslöts att tars kollar med dem som inte var

nåirvarande på mötet (Evalen4 Sverker, Eva).

Beslöts att Sverker skrivor en blänkare i Hagabladet om att ftreningen söker en

register6rvaltare.

§9) Nästa möte beslöts till I1l4 hemma hos Torbjörn. Kloekan I8.00 sker kuverteringen'

Styrelsemötet börjar 1 9.00.

§10) Mötet avslutades.

Vid protokollet Justeras
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